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From:INERENNIEEE iin o>
Date: 17 March 2020 at 19:49:10 CET

<]

Subject: RE: IC surveillance

Hoi 5.1.2e

De LNAZ heeft info over totale bezetting IC-bedden, NICE over IC-bezetting door COVID-19. Deze info is prachtig

complementair!
Het zou heel mooi zijn als we kunnen leunen op bestaande en duurzame initiatieven, en niet een nieuw systeem
vanuit CIb op zouden hoeven te zetten specifiek voor COVID-19. Deze LNAZ informatie is namelijk ook na de COVID-

19 epidemie enorm nuttig voor de zorg zelf, voor VWS, en voor andere organisaties. Voor de NICE-registratie is

deze gemakkelijk om te bouwen bij een andere gezondheidszorgcrisis naar de dan relevante ziekte.

Technische uitdagingen waren er iig in de zin van uitbreiding van info over bezetting (totaal en voor COVID-19)
voor totaal aantal bedden ipv alleen IC begreep ik. Dat lijkt me dus een belangrijk bespreekpunt, of en hoe dit

mogelijk is via LNAZ.

Ik wil wel deelnemen aan overleg morgen, en dat lijkt me ook zeer goed om te doen.

Groeten,

Sent: dinsdag 17 maart 2020 19:06

rivm.nl>; < @rivm.nl>;

@rivm.nl>;

Subject: RE: IC surveillance

Importance: High

Dag allemaal,

Er zijn meerdere ontwikkelingen:

De NICE, waaroverIEE - berichten (https: //www.stichting-nice.nl/covid-19-op-de-ic.jsp) - uiteraard

zouden we graag inloggegevens willen hebben

en ondergetekende hebben vanmiddag gebeld met ||IEEE (idd verre
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familie van). Hij werkt voor het Inaz (landelijk netwerk acute zorg, zie https://www.lnaz.nl/):

+ Middels een module beddencapaciteit (zie https://www.zorg-capaciteit.nl/beddencapaciteit/) wordt het

aantal IC bedden, met en zonder beademing geregistreerd. Aanvankelijk werd deze module door een beperkt
aantal ziekenhuizen gebruikt. Er is recent een traject gestart om meer ziekenhuizen aan te laten sluiten met

als gevolg dat momenteel 77 van de 80 ziekenhuizen nu deelnemen.

* Vooralsnog gaat dit alleen over de IC-capaciteit, inclusief beademingsgegevens.
e Een wachtwoord en gebruikersnaam zijn ons toegezegd, zodat we ernaar kunnen kijken
* Er zouden wel nog wat technische uitdagingen zijn heb jij hier wat meer over onthouden?

* Wat ze in deze module ook graag zouden willen registreren — dit is hun aanbod - is het aantal mensen met

COVID-19 die in een ziekenhuis worden opgenomen en die op de IC worden opgenomen.
* Voor meer info, zie bijlage

Het lijkt ons belangrijk om de NICE en LNAZ geen dubbel werk te laten doen, en deze organisaties zoveel mogelijk
de data te laten verzamelen die wij

—-

voor VWS -

nodig hebben.

Kijken of het mogelijk is om morgenochtend te overleggen met LNAZ en NICE? Wie wil deelnemen?

Dan kan ook een persbericht afgestemd dat NICE heeft opgesteld over de landelijke IC data maar waarvan de

afdeling communicatie van AmsterdamUMC vond dat dit beter via RIVM kan lopen - zie bijlage, dan moeten we ook

communicatie aanhaken. Het lijkt me dat het op zijn hoogst een gezamenlijk persbericht zou moeten worden (het is

immers het werk van NICE - waar wij ons voordeel mee doen).

Al met al lijkt het ons goed om na te gaan hoe deze initiatieven ondersteund kunnen worden vanuit RIVM

(inhoudelijk) en VWS - met bijvoorbeeld een brief of door de beocogde rapportageplicht om te buigen naar het

aanleveren van data aan deze registratiesystemen. Belangrijk is om ervoor te zorgen dat, zodra de eerste hype

voorbij is, ziekenhuizen nog steeds actuele informatie doorgeven.

Graag jullie reactie, want het is belangrijk dit zsm te regelen.

EEgraag jullie aanvullingen/correcties.

Dank en groet, 51 28

From: JEENe vn.Sent: dinsdag 17 maart 2020 16:58

Ce: ECE cv.
Subject: RE: IC surveillance

Het voorstel van BEN iit me heel goed, ik hoor graag als ik mee kan helpen. Ik neem het nu vast mee bij het

actualiseren van ons surveillance overzicht.

Sent: dinsdag 17 maart 2020 16:23

To: @rivm.nl>; rivm.nl>;
A. 1.2 rivm.nl>;

Drivm.nl>

Subject: RE: IC surveillance

Mooi!
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Is cumulatieve sterfte. We weten niet hoeveel sterfte vanuit IC is (zal niet voor alle patiénten zo zijn maar zeer mogelijk wel voor

meer dan 8). In de disclaimer staat wel dat het niet geheel actueel kan zijn.

BEvoor hen te vragen in te zetten op actualisering zodat we geen separaat systeem op hoeven te tuigen.

[| size POO nu met de LNAZ aan de telefoon. Verzamelen ook al info. Straks meer...

Groeten,

dubbel
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